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Het actiecomité verzet zich al twee jaar tegen de komst van een kazerne. — © jlg 

 

GERAARDSBERGEN - Als het van de Vlaamse overheid a hangt, komt er geen kazerne op de 
Godsbergkouter in Schendelbeke. En het door het stadsbestuur gevraagde onderzoek 
naar alternatieve locaties zit er nog niet meteen aan te komen. Bij het actiecomité Red de 
Godsbergkouter zijn ze blij dat Schendelbeke uit het vizier is. “Maar we blijven 
waakzaam.” 
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“Sinds november 2021 zijn we met dit dossier bezig en de federale regering keurde in 
juli 2022 onze kandidatuur goed”, zegt burgemeester Ann Panis (Open VLD). De 
Godsbergkouter in Schendelbeke werd toen als locatie naar voren geschoven voor de 
bouw van het zogenaamde ‘kwartier van de toekomst’. 

Maar dat zagen de omwonenden en de boeren die er de gronden bewerken helemaal 
niet zitten. Het verzet werd gebundeld in een actiecomité Red de Godsbergkouter. Er 
kwam intussen niet echt schot in het kazernedossier. 

Impact overstijgt stad 
“Al maandenlang vragen we aan defensieminister Ludivine Dedonder (PS) wie het 
vereiste ruimtelijk uitvoeringsplan moet opstarten”, aldus nog de burgemeester. “De 
impact van het kwartier overstijgt immers het lokale niveau en Vlaanderen is de enige 
overheid die daarin een beslissing kan nemen. We moeten echter vaststellen dat er nog 
altijd geen start is genomen met de opmaak van het uitvoeringsplan.” 



Uit een brief van Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir (N-VA) aan federaal 
minister Dedonder (PS) blijkt nu dat het inderdaad de Vlaamse overheid is die “het 
planningsproces en het alternatievenonderzoek moet voeren, maar dat zal nog niet 
opgestart worden”. 

Eindelijk duidelijkheid 
“Minister Demir wil bijna twee jaar na de toekenning van onze kandidatuur meer 
informatie over de concrete invulling en de randvoorwaarden ervan”, zegt Panis nog. “Ze 
wil ook een onderzoek naar al bebouwde terreinen die kunnen dienen voor een militair 
kwartier. Het blijkt ook dat de locatie in Schendelbeke in strijd is met verschillende 
Vlaamse beleidsdoelstellingen.” 

Voor de mensen in de omgeving van Schendelbeke is er nu duidelijkheid. “Maar we zijn 
uiteraard teleurgesteld dat de minister nog altijd niet wil starten met een 
alternatievenonderzoek”, luidt het. “Onze hoop op een snelle vooruitgang is dus ijdel. 
Volgende week zal het schepencollege beraadslagen over het verdere verloop van dit 
dossier.” 

Impact op landbouwgronden 
Johan Verbruggen van het actiecomité Red de Godsbergkouter vindt het uiteraard goed 
nieuws dat Vlaanderen geen kazerne ziet zitten in Schendelbeke. “Volgens de Vlaamse 
overheid is de keuze voor de Godsbergkouter onvoldoende gemotiveerd. En er is de 
impact op de landbouwgronden en de omgeving.” 

“Ik ben voorzichtig positief maar wacht de verdere stappen af in dit dossier”, aldus nog 
Verbruggen. “Binnenkort zijn er federale verkiezingen en wie weet wat een volgende 
regering beslist over het al dan niet bouwen van kazernes. Minister Dedonder pleitte 
onlangs zelf nog voor het hergebruik van bestaande militaire terreinen in plaats van 
voor de bouw van nieuwe kazernes.” 

 
 


